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1. Sammanträdets öppnande 
 
Janerik förklarade mötet öppnat. 
 
2. Val av sekreterare. 
 
Mikael valdes till sekreterare. 
 
3. Godkännande av dagordningen 
 
Dagordningen godkändes. 
 
4. Föregående mötes protokoll 
 
Föregående mötes protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
5. Meddelanden 
 
- Fackliga arbetet under våren på central nivå har bestått av arbete med samver-
kansavtalet, lönerevisionen och hur vi ska ha det med personalpolicyn på LiU. - 
- Arbetsgivaren vill skriva en ny policy för personal på LiU, som är en skrift på 



ca 4 sidor som ska reflektera arbetsgivarens syn på sina anställda. Många iterat-
ioner kring detta med olika synpunkter från fack och arbetsgivare.  
- Det är svårt att få ledamöter att ställa upp i LSG. 
- Den nya universitetsdirektören, Peter Yngve, har börjat komma igång med ar-
betet. Han ska bland annat se över förvaltningens koppling till utbildning och 
forskning. Universitetsförvaltningen har växt mycket de senaste åren och är nu 
uppe i ca 800 personer.  
- Arbete fortgår i SACOs arbetsgrupper. Många personalärenden. 
- En enkät har gått ut till TA-personal inför revidering av arbetstidsavtal. Arbete 
med enkät på lärarsidan pågår också. 
 
6. Fackliga frågor på institutionsnivå 
 
IFM: Ny prefekt kommer att utses till nästa period. Oklart om det finns en ny 
kandidat. Problem med att få studenterna att ge access till labbmiljöer i larmsy-
stemet. Arbetsplatsolycka med en laser där en kommunikatör fick strålen i ögat. 
Detta ledde till översyn av arbetsmiljösäkerhet för arbete med laser.  
ITN: En avdelning som delats och skapat en ny studierektorstjänst. Prefekturen 
är troligen samma till nästa period. 
IDA: Institutionen fyller 40 år, annars inget speciellt att rapportera. 
IMT: Ny prefekt till nästa period. Flera juniora personer diskuteras som prefekt-
kandidat.   
HMV: Kommer troligen vara samma prefekt nästa period. 
IEI: Saknar helt SACO-ledamöter i LSG efter avhopp. Måste försöka hitta två 
nya ledamöter. En del personalproblem föreligger. Bra prefekt som löser pro-
blem pragmatiskt och smidigt.  
 
7. Rapport från Högskolerådet  
 
Inget möte har hållits. På riksnivå har en ledamot från högskolesektorn, Filip 
Engström, som är anställd på ITN, kommit in i förbundsstyrelsen.  
 
8. Översyn av Samverkansavtalet  
 
Processen har pågått i över två år. Förhandlingarna har gått fram och tillbaka 
och det finns chans att det kommer ett nytt avtal i höst som kan börja verka i ja-
nuari. Facket har varit tydlig med vissa krav som måste komma med för att god-
känna ett nytt avtal. Diskussionerna handlar om hur SACO ska vara represente-
rade i olika organ och hur ersättning ska ske för denna representation.  
 
  



9. Lönerevisionen 2023  
 
Löneprocessen följer en årscykel. Börjar med möte med rektor. SACO fram-
förde att det är bra att det händer något med doktorandlönerna på medfak och 
filfak-institutionerna och att detta bör fortsätta förbättras. Diskussion om vilka 
som ska få löneökning och inte. Arbetsgivaren har velat driva att de som redan 
har hög lön inte ska premieras för goda prestationer. SACO motsätter sig detta 
och menar att alla som gjort bra prestationer ska få förbättringar i lönen. SACO 
har meddelat att de vill att vi ska följa märket det vill säga 3,9%. Arbetsgivaren 
har inga speciella personalkategorier som de vill satsa på i år. Tidigare har det 
varit doktorander och adjunkter på medicinska fakulteten.  
 
10. Vägledning för användning av generativ AI i utbildning  
 
LiU har tagit fram en vägledning för användning av AI i undervisning. Doku-
mentet är allmänt hållet och ger inte så mycket konkret hjälp till lärarna.  
 
11. Nästa sammanträde 
 
En doodle skickas ut för nästa möte.  
 
12. Övriga frågor 
 
Inga övriga frågor. 
 
13. Sammanträdets avslutande 
 
Janerik förklarade mötet avslutat med en uppmaning om att se till att vi får fler 
medlemmar, speciellt doktorander.  
 
 
Janerik Lundquist                                         Mikael Asplund 
Ordförande                                                    Sekreterare 
 
 


